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1) Osobní údaje 
Jméno: Kryštof Viktora 

Email: viktokr1@uhk.cz 

Obor, ročník: AI2, 3. ročník 

Délka pobytu: 27.6. – 26.7.2019 

Vysílající VŠ: Univerzita Hradec Králové 

Přijímající VŠ: Chang Jung Christian University  

 

2) Příprava pobytu 
Letenky 

Letenky jsem kupoval pouze jednosměrné a vyšli mě na 7400,- (Praha – Helsinki – Bangkok - Taipei) 

doporučuji hledat skrze Kiwi nebo Google flights a poté objednat přímo u dané letecké společnosti. 

Vyhnete se tak marži od vyhledávače letenek. 

Očkování 

Do Jihovýchodní Asie je doporučeno očkování proti břišnímu tyfu a žloutence typu A, B. Není na 

škodu si taky připlatit za vzteklinu, jelikož se Taiwanskými ulicemi toulá nemálo psů a na některých 

místech i opice. Pokud rádi zkoušíte nová a neznámá jídla, vyplatí se koupit i probiotika. 

Vízum 

Na Taiwan po dobu 3 měsíců není vízum potřeba. Je ale potřeba mít zakoupené zpáteční letenky a 

potvrzovací dopis od CJCU. Někteří imigrační úředníci ho mohou na letišti vyžadovat. 

Pojištění 

Pojištění jsem si sjednal u České Spořitelny ke kartě za 55,- Kč na měsíc. Nabízí to i většina ostatních 

bank. 

Řidičský průkaz 

Pro řízení mimo EU je potřeba si sjednat mezinárodní řidičský průkaz. Na dopravním úřadě to vyřídí 

na počkání za 50,- Kč.  

 

3) Studium 
Úvod 

Pokud plánujete vyjet na Taiwan pouze kvůli studiu, s tím, že získáte nové zkušenosti z vašeho oboru, 

upřímně bych doporučil zůstat doma nebo zvolit jinou školu. Jelikož je letní škola složena z více 

oborů a všechny hodiny jsou společné, tak se nevyučují nijak pokročilejší témata. 

 

Předměty 

Výuka se dělila na 2 předměty, prvním z nich (STEAM Experience) byl zaměřen na „informatiku“ a 

každou hodinu se dělalo něco jiného. Programovali jsme například Arduino auto, které mělo za úkol 

jezdit po černé čáře, sestavovali jsme robota, učili se létat s dronem a pracovali s Adobe 

Illustratorem, kde jsme si mohli navrhnout vlastní obrázek, který nám poté vypálili na laserovém CNC 

do dřeva. Bohužel harmonogram nebyl úplně nejlépe připraven, takže většina programů byla 

v mandarínštině a nebylo možné je přepnout do angličtiny.  
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Druhý předmět (Cross-Cultural Business Communication) probíhal stylem diskuse. Bavilo se 

především o rozdílech v kultuře různých národností a jakým stylem se vyjadřují. 

Exkurze 

Mimo výuku se jezdilo na exkurze do společností jako například továrna na výrobu cihel, průmysl na 

výrobu čínské medicíny a firma, která vyrábí plechové skříně. 

4) Průběh pobytu 
Koleje 

Ubytování je umístěno v areálu školy a je zařízeno od CJCU zadarmo. Pokoje mají vlastní koupelnu, 

klimatizaci a jsou rozděleny po 3 lidech. Jelikož je CJCU křesťanská škola, jsou zde striktní pravidla. 

Budova je rozdělena na 2 křídla, jedno pro chlapce a druhé pro dívky. Teplá voda teče pouze ráno a 

večer, klimatizace přes den nefunguje a po půlnoci není možné vyjít ven. 

Internet 

Po celém areálu je Wi-Fi, ale většinou jsem využíval data na mobilu, jelikož jsou na Taiwanu 

neomezené. 

Stravování 

Přes léto je v kampusu jídelna a obchod zavřený, ale v blízkosti najdete spoustu restaurací, kde se za 

50 – 150 NTD najíte.  

Doprava 

Do města můžete jet buď vlakem (stanice se nachází hned vedle školy) nebo si můžete půjčit skútr za 

3000 NTD na měsíc. 

Cestování 

Pokud chcete cestovat někam dál, rozhodně doporučuji půjčit skútr. Na Taiwanu je velice nádherná 

příroda, takže jsme každý víkend jezdily všude možně. Dobrá místa na cestování jsou například 

Maolin District, Kenting, Sun Moon Lake a Kaohsiung.  

5) Finance a náklady 
Celkové náklady 

Celkový pobyt na Taiwanu mě vyšel zhruba na 28 000 Kč. Od UHK jsme dostali stipendium ve výši 25 

000 Kč. 

Návrhy na zlepšení 

Pokud by byl program zaměřený pouze na jeden obor, myslím si, že by to ve výuce hodně pomohlo. 

Takhle se z každého oboru brali pouze základy. Mnoho učitelů bohužel neumělo Anglicky, takže 

většinou někdo překládal, a ne vždycky je dobře rozumět. 

Hodnocení pobytu 

Letní škola pro mě byla velkým přínosem v poznání nové kultury, zlepšení mé angličtiny, ale hlavně 

seznámení s novými lidmi. Pokud bych se měl rozhodnout, jestli bych si Taiwan zopakoval, tak určitě 

ano. 



 


